
                                                                           Z Á P I S N I C A 

                            z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ochodnica, 

                                  konaného dňa 15.03.2024  v zasadačke budovy OÚ. 

 

Prítomní:  
Starosta obce:                    Radoslav Ďuroška 
Zástupca starostu obce:   Anna Ďuratná  
Poslanci OZ:                        Ing. Milan Mečár  
                                              Ing. Milan Mizera 
                                              Martin Kuchta 
                                              Lukáš Turčák 
                                              Žaneta Bambúchová 
                                              Mgr. Zuzana Škorvanková 
Hlavný kontrolór obce:    Ing. Stanislav Jančiga 
 
 
Ďalší prítomní:  RNDr.Edita Brisudová, Mgr. Denisa Kolenčíková, Mgr. Alena Falátová, Mgr. 

Gabriela Juricová Hercová, p. Slávka Žabková, p. Zdenko Žabka, p. Peter Gocoliak, Mgr. 

Monika Palúchová, Mgr. Dagmar Mečárová, Ing. Jana Kubalová, p Zuzana Kuchtová,  

 

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

2. Činnosť ZŠ v Ochodnici 

Podbody programy predkladá p. Radoslav Ďuroška 

a) Prerokovanie správy o výchovnovzdelávacej činnosti za školský rok 2022/2023, 

jej výsledkoch a podmienkach 

Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka školy 

b) Prerokovanie správy o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2022 

Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka školy 

c) Koncepčný zámer rozvoja školy na roky 2022-2027 

Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka školy 

d) Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 

výchovno-vzdelávacieho procesu  

Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka školy 

e) Informácia o priebehu a zisteniach kontroly Štátnej školskej inšpekcie v ZŠ  

Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka školy 

f) Informácia o odoslaní žiadosti na riešenie havarijného stavu kotolne ZŠ  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce  

g) Informácia o zámere využitia objektu bývalej drevodielne, špecifikácia činností, 

prác a nákladov na dokončenie stavebných úprav  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce, RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka 

školy 

h) Návrh na vypracovanie koncepcie účelového usporiadania areálu ZŠ 

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce, Ing. Milan Mečár, poslanec  

i) Informácia o stave prípravy PD na zateplenie budov ZŠ, predpoklad možnosti 

čerpania dotácii  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce  



j) Informácia o činnosti a pláne činnosti „Rady základnej školy“ v rokoch 2023, 

2024  

Predkladá: Mgr. Gabriela Juricová-Hercová, podpredseda Rady školy 

k) Informácia o využití drevnej hmoty z výrubu stromov v parku ZŠ  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce, RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka 

školy 

l) Návrh na vysvetlenie zámeru na zmenu evidovania dochádzky zamestnancov 

a žiakov ZŠ, nadstavba aplikácia Edupage, elektronický vrátnik na vstupe do ZŠ 

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce, Mgr. Zuzana Škorvánková, poslanec 

OZ  

m) Informácia o hodnotení riaditeľky základnej školy za rok 2022/2023  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce  

n) Rôzne 

o) Diskusia 

p) Záver   

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje program zasadnutia OZ. 

 

Za:            7 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák, Ing. Milan 

Mizera, p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mečár, Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 73/2024  bolo prijaté.     

Zmena programu :  

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

2. Činnosť ZŠ v Ochodnici 

Podbody programy predkladá p. Radoslav Ďuroška 

a) Návrh na vysvetlenie zámeru na zmenu evidovania dochádzky zamestnancov 

a žiakov ZŠ, nadstavba aplikácia Edupage, elektronický vrátnik na vstupe do ZŠ 

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce, Mgr. Zuzana Škorvánková, poslanec 

OZ  

b) Koncepčný zámer rozvoja školy na roky 2022-2027 

Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka školy  

c) Prerokovanie správy o výchovnovzdelávacej činnosti za školský rok 2022/2023, 

jej výsledkoch a podmienkach 

Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka školy 

d) Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 

výchovno-vzdelávacieho procesu  

Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka školy 

e) Prerokovanie správy o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2022 

Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka školy 

f) Informácia o priebehu a zisteniach kontroly Štátnej školskej inšpekcie v ZŠ  

Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka školy 

g) Informácia o odoslaní žiadosti na riešenie havarijného stavu kotolne ZŠ 

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce  



h) Informácia o zámere využitia objektu bývalej drevodielne, špecifikácia činností, 

prác a nákladov na dokončenie stavebných úprav 

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce, RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka 

školy 

i) Návrh na vypracovanie koncepcie účelového usporiadania areálu ZŠ 

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce, Ing. Milan Mečár, poslanec OZ 

j) Informácia o stave prípravy PD na zateplenie budov ZŠ, predpoklad možnosti 

čerpania dotácii 

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce, 

k) Informácia o činnosti a pláne činnosti „Rady základnej školy“ v rokoch 2023, 

2024  

Predkladá: Mgr. Gabriela Juricová-Hercová, podpredseda Rady školy 

l) Informacia o využití drevnej hmoty z výrubu stromov v parku ZŠ. 

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce, RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka 

školy 

m) Informácia o hodnotení riaditeľky základnej školy za rok 2022/2023 

            Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce, 

n) Návrh na prerokovanie kompetencii zriaďovateľa ZŠ 

            Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce, 

3) Rôzne 

4) Diskusia 

5) Záver   

   

K bodu č. 1: 

Otvorenie voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky  

 

Vážená školská rada, vážené pani poslankyne, vážení páni  poslanci, vážené  školské vedenie, 

vážená rada rodičov a vážená riaditeľka základnej školy, všetkých Vás tu srdečné vítam na 

dnešnom tretom zasadnutí obecného zastupiteľstva.  

 p. starosta : Prečítal program tretieho zasadnutia OZ a zahájil hlasovanie za body programu.  

 

p. starosta : Vyzval poslancov na doplnenie programu OZ.   

 

p. kontrolór - Zaradiť do bodu - Rôzne prijatie pozastavených uznesení č.51/2024 a 61/2024. 

p. Mizera -  Rôzne, Diskusia, Záver uviesť, ako samostatné body č. 3,4,5. Navrhujem zaradiť 

bod pod názvom  - Návrh na prerokovanie  kompetencii zriaďovateľa ZŠ. 

p. Mečár - Zmena poradia bodov, bod 2 -l ako bod 2 a,  bod 2 c na 2 b.          

 

Hlasovanie za doplnený program :          

                                                                                              

Zmena programu :  

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje doplnenie bodu programu zasadnutia OZ v bode 3. Rôzne o bod 

Pozastavenie uznesení č. 51 a č. 60, v bode 2. písmeno n) Návrh prerokovania kompetencií 

Zriaďovateľa ZŠ a schvaľuje zmenu poradia bodov 2. l)  na 2. a) a 2. c)  na 2. b). 

Za:            7 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák, Ing. Milan 



Mizera,  p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mečár, Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

              Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 74/2024 bolo prijaté.       

                                                                                                                                    

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

 

 Do návrhovej komisie starosta určil:  Ing. Milan Mečar, p. Martin Kuchta 

 Overovatelia zápisnice:                       p. Anna Ďuratná , Ing. Milan Mizera   

 Zapisovateľka:                                    Mgr. Dana Červená 

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ schvaľuje:  

návrhovú komisiu p. Ing. Milan  Mečár, p. Martin Kuchta 

overovateľov zápisnice p. Anna Ďuratná, Ing. Milan Mizera 

       zapisovateľku p. Dana Červená  

Za:            7 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák, Ing. Milan 

Mizera,  p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mečár, Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 75/2024 bolo prijaté.  

 

Bod č. 2 : 

Činnosť ZŠ v Ochodnici 

 

p. starosta  - Obec môže ZŠ len odporučiť činnosť, ale nie nariadiť.  

 

a) Návrh na vysvetlenie zámeru na zmenu evidovania dochádzky zamestnancov a žiakov 

ZŠ, nadstavba aplikácia Edupage, elektronický vrátnik na vstupe do ZŠ 

p. Škorvanková - Návrh odznel na zasadnutí OZ už dva krát. Na poslednom zasadnutí OZ došlo 

k nezrovnalostiam. Nemám s agendou žiadny vzťah. Je to nadstavba elektronickej dochádzky. 

Hovorím z vlastnej skúsenosti,  tiež sme sa jej  bránili, ale dnes vidíme  samé výhody. 

Výhodou  je, že je  tam  jednoduchá inštalácia. Dochádzkový systém dokáže evidovať 

dochádzku deti a  zamestnancov. Malé čierna skrinky sú umiestnené pri dverách.  Rodič dostane 

modifikáciu, že dieťa prišlo školy. Od tej doby škola preberá zodpovednosť za dieťa. Dieťa sa 

pipne, ale nie je ešte v triede, ale pedagóg vie, že ho môže očakávať. Keď dieťa odíde znova 

dostane rodič modifikáciu. Jedna z nadstav je aj možnosť otváranie dverí na diaľku. Aplikácia  

sa môže  prepojiť aj na triednu knihu a jedáleň. Vedúca jedálne má prehľad  koľko obedov bolo 

vydaných.  Rodičia majú prehlaď aj o  dochádzke na krúžok.  Príde im modifikácia o príchode 

a odchode dieťaťa. Riaditeľka ZŠ v Kysuckom Lieskovci  je veľmi tomuto systenu otvorená.  

 

p. riaditeľka ZŠ - Na našej škole funguje Edupage,  ako začalo ochorenie Covid-19. Cez našu 

aplikáciu vidíme dieťa, či prišlo a taktiež to vidia aj rodičia. V tomto systéme funguje aj 

dochádzka.  Prečo sme neprešli na ďalšie nadstavby ? Z dôvodu, že naša škola je zariadená inak 

ako školy možno v Žiline. Máme v jednej budove  telocvičnú  aj jedáleň. Ďalej  je to aj otázka 



financií. Akurát nemáme aplikáciu pre jedáleň.  Nie je povinnosťou školy mať tieto nadstavby,  

ale je to výhoda. Evidenciu  dochádzky  máme.  K tomuto zámeru nadstavby je potrebný súhlas 

rodičov.  

Diskusia :  

p. Mizera -  V čom je naša  škola  iná od ostatných ? To znamená,  že tieto súhlasy  museli 

žiadať všetky školy?  

p. kontrolór  - Myslím, že nejde o žiadny osobný údaj. 

p. Škorvanková -  Ide len o  prepojenie medzi školou a rodičmi.  

p. kontrolór  - Myslím, že tam súhlas rodičov nie je potrebný.  

p. Gocoliak - Uskutočňovali ste  prieskum, či to škola vôbec chce a potrebuje ? 

p. Škorvanková  - Ja som sa pýtala,  aký majú na to názor v Kysuckom Lieskovci, že je tomu 

p. riaditeľka naklonená ale nehovorím, že si to idú dávať.  

p. Gocoliak -  Máte cenu ? 

p. Škorvanková - Cena je za čip 0,80 € plus cena za ďalšie nadstavby.  

p. Gocoliak - Máte na to financie, keď to chcete schvaľovať ? 

p. Škorvanková - Nič neschvaľujem, len navrhujeme.  

p. Gocoliak  - Pani riaditeľka koľko stojí kniha na evidenciu dochádzky ? 

p. riaditeľka -  Nič neplatíme. Je to bezplatné.   

p. Palúchová - Viete, či je teda súhlas rodiča alebo nie potrebný ? 

p. Juricová Hercová  - Ak je  dieťa v škole a ide na krúžok, ktorý je v škole, či sa pipne druhý 

krát ? 

p. Škorvanková - Nie, len vtedy ak odíde domov a vráti sa. 

p. Juricová - Hercová - Tak  nebudeme mať prehľad o krúžkoch, či tam deti chodia alebo nie. 

p. ekonómka ZŠ - Keď bude táto nadstavba bez kamery, aj tak bude  musieť ísť družinárka 

osobne otvoriť dvere.   

p. Kuchta - Dochádzka funguje aj bez nadstavby.  

p. Žabková  - Myslím, že Edupage  úplne stačí.  

p. riaditeľka - Skutočné dochádzku máme monitorovanú, tak nám nemôže len tak dieťa uniknúť 

aj keby sme to mali sa to môže stať.  

p. Mizera -  Máte skúsenosti s týmto systémom ? Môžem vedieť  odkiaľ ? 

p. riaditeľka  - Áno,  z predchádzajúcich zamestnaní.  

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici odporúčame vedeniu ZŠ zaviesť systém elektronickej dochádzky 

zamestnancov a žiakov ZŠ a nadstavbu aplikácie EduPage. 

Za:            5 p. Žaneta Bambúchová, p. Lukáš Turčák, Mgr. Zuzana Škorvanková       

Ing. Milan Mečár, Ing. Milan Mizera 

Proti:  0 

Zdržal sa: 2     p. Martin Kuchta, p. Anna Ďuratná 

 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 76/2024 bolo prijaté.  

b) Koncepčný zámer rozvoja školy na roky 2022-2027 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme.  

p. riaditeľka - Zámer bol predložený Rade školy v roku 2022  na výberovom konaní na pozíciu 

riaditeľky ZŠ.  Uvádzajú sa tam ciele a prezentácia školy. Neskôr  bol predložený 

a prerokovaný aj na štátnej inšpekcii a  školskej komisii.  



Uvedené sú  silné a slabé stránky školy. Na čo, by sa malo vedenie školy zamerať. Väčšina 

zámerov  závisia od dostupnosti finančných prostriedkov. 

p. Mečár - Tento bod som  inicioval ja a súhlasím s víziou. Len mi chýba časová os, kedy to 

chcete realizovať a bilancia mi tam chýba koľko to bude stáť a dostupnosť zdrojov. Výstavba 

gymnastickej haly to neviem, ako  chcete financovať. Nie je to len splnenie vašej vízie, ale je 

potrebné zapracovať aj do úloh obce, zvážme, čo je v našich silách a musíme mať aj časové 

rozvrhnutie.  Požadujem  rozpracovať do časovej osy a uviesť z akých finančných prostriedkov. 

Zorganizovať stretnutie a urobiť rozpis, čo môžeme reálne uskutočniť.  Interiér školy je veľmi 

zastarali, rekonštrukcia prešla len určitou častou.  

p. riaditeľka - Ja s vami súhlasím.  Keď bola výzva na zateplenie budovy  bola dosť vysoká 

spoluúčasť na ktorú  nemáme. Areál je taký akí je. Akurát sa urobili revitalizácia stromov.  Do 

malých výziev sa zapájame, ak je spoluúčasť nízka. Nie v každej škole majú  učebné. My máme  

aj techniku.  Od SPP sme získali  800 € na náučný chodník.   

p. Mečár  - Podľa toho koľko máme deti by sme mali ročne 15 000 € investovať. 

p. riaditeľka - Keď narátate našu spoluúčasť, ktorú sme dali tak to aj spĺňame.  

p. Škorvanková -  Motivovať žiakov oceňovaním každý rok.  

p. starosta - Dostavajú cenu starostu.  

p. riaditeľka - Získali  sme také úspechy,  aké tu na škole neboli ešte nikdy.   

p. Žabka -  Bolo povedané, že stavba altánku -učebne sa  nemôže stavať tak ako je naplánované?  

p. Mečár  - Áno lebo tam vidím víziu výstavby rodinných domov a je potrebné rozšíriť cestu.  

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie koncepčný zámer rozvoja školy na roky 2022-2027 

a odporúča vedeniu ZŠ rozpracovať koncepčný zámer podľa možností zdrojov 

financovania, predpokladaný odhad finančných nákladov a spracovať časový 

harmonogram. 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 77/2024 bolo prijaté.  

c) Prerokovanie správy o výchovnovzdelávacej činnosti za školský rok 2022/2023, jej 

výsledkoch a podmienkach 

 

Pani riaditeľka uviedla, čo je  obsahom správy.  

Správa je spracovaná  presne podľa vyhlášky, pri správe je aj protokol, ktorý bol jej  súčasťou.  

Do 31.01. má byť zverejnené na webovej stránke školy. Obsahuje školskú dochádzku, 

predmety, podujatia školského klubu, besedy, informácie o výsledku inšpekčnej činnosti,  

informácie kde dosahuje škola dobré výsledky a kde nie. Počet žiakov a v závere obsahuje 

aktivity.  

p. Mečár - Pozitívne hodnotím, podujatia aj v rámci CVČ, ktoré uvádzate. Mne sa osobne páči, 

že  v iných školách uvádzajú  mená napr. olympionikov, vyzdvihnutie najlepších by tam malo  

byť. Nemáte písane konkrétne koľko ste investovali na zakúpenie rôzneho vybavenia.   

Máme pokles detí z Dunajova. Podľa štatistických údajov chodia  detí do iných škôl.  

p. riaditeľka -  Pokles detí je aj odchodom na bilingválne štúdium. Za poklesom detí z Dunajova 

môže byť aj zatvorenie  železničnej  stanice a  možno aj marketingový ťah  primátora Krásna 

nad Kysucou  pridaním  autobusu. Veľa detí tu ma trvalý  pobyt, ale tu nebýva. To my 

neovplyvníme. Výchovne vzdelávací proces je na dobrej úrovni. Snažíme sa venovať deťom aj 

individuálne.  Deti migrujú aj v mestách  medzi jednotlivými školami,  je to slobodná vôľa 

rodiča.  Poskytujeme aj konzultácie rodičom. Správa o vykonanej  inšpekcii  zverejníme,  keď 

bude môcť.  



p. Turčák -  Máme aj spoluprácu s inou školou, navštevujete  sa ? 

p. riaditeľka - Áno, robíme aj deň otvorených dverí.  

p. riaditeľka  - Záujem detí  nie je vždy rovnaký, skutočné učitelia sú ústretoví. Prijali sme určité 

opatrenia, taktiež  sme prijali smernicu na odstránenia neúspechu.  

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-

vzdelávacej činnosti ZŠ za školský rok 2022/2023, jej výsledkoch a podmienkach, 

a odporúča zvýšiť marketingovú činnosť k získaniu žiakov a zefektívniť komunikáciu 

s vedením školy v Dunajove. 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 78/2024 bolo prijaté.  

d) Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 

výchovno-vzdelávacieho procesu  

 

p. riaditeľka  - Podala informáciu  o zabezpečení  výchovno-vzdelávacieho procesu.  

p. Mečár  - Výhľadovo ako vidíte stav učiteľov na ďalší rok, či bude stabilný ? 

p. riaditeľka - Myslím, že je dobrý kolektív, nové posily  sa zhostili dobre svojich pozícii, 

môžem konštatovať, že  kolektív je ustálený.  

p. Mečár - Stav žiakov máme aký ? 

p. riaditeľka - Od septembra nám pribudol  ešte jeden žiak. Na ďalší rok by sme mali mať cca 

145 žiakov.    

  

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie informáciu o pedagogicko-organizačnom 

a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu. 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 79/2024 bolo prijaté.  

 

e) Prerokovanie správy o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2022 

 

p. Mečar – p. riaditeľka viete nám uviesť aké máme príjmy za telocvičnú ? Predsa vieme, že 

tam chodievajú hrávať aj mimo školského vyučovania?   

p. riaditeľka  - Príjem za rok 2022 bol 160 €.  Dali sme namontovať samostatný elektromer, aby 

sme vedeli rozpočítať spotrebu energie a vedeli vyrátať takto spotrebu jednotlivcom.  

p. Škorvanová -  Do ďalšieho zasadnutia OZ  dokáže pripraviť,  dohodnúť sa na optimálnu  

výšku  nájmu za  telocvičňu.   

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2022 

a odporúča vedeniu ZŠ pripraviť aktualizovaný návrh nájmu priestorov telocvične.   

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 80/2024 bolo prijaté.  

 

f) , Informácia o priebehu a zisteniach kontroly Štátnej školskej inšpekcie v ZŠ  

 



p. riaditeľka  - Podala správu o priebehu kontroly Štátnej školskej inšpekcie v našej škole. 

Inšpekcia dopadla dobre, nebolo nám nič vytknuté, len bežné veci.  Jeden pedagóg si  musí 

urobiť ešte  špecializačné vzdelanie, čo je úplne normálne.  Výsledky sa zverejniť ešte nemôžu.  

Výchovno-vzdelávací proces bol ohodnotený, ako veľmi dobrý. Hodnotili aj  areál školy ako 

dobrý stav.  

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie informáciu o priebehu a zisteniach kontroly Štátnej 

školskej inšpekcie v ZŠ. 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 81/2024 bolo prijaté.  

 

g)  Informácia o odoslaní žiadosti na riešenie havarijného stavu kotolne ZŠ  

 

p. starosta -  Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme.  

Technická inšpekcia  vám bola tiež odoslaná.  Navrhujem ďalšie pracovné stretnutie ohľadom 

riešenia havarijného stavu.  

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie informáciu o priebehu riešenia havarijného stavu 

kotolne ZŠ. 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 82/2024 bolo prijaté.  

h) Informácia o zámere využitia objektu bývalej drevodielne, špecifikácia činností, prác 

a nákladov na dokončenie stavebných úprav  

 

p. starosta -  Budova potrebuje investíciu, treba je odkopať, novú podlahu spraviť a kúrenie.  

p. Mečár -  Ja som chcel už dať vypracovať  projekt, treba dať urobiť cenovú ponuku, aby sme 

vedeli koľko nám treba vyčleniť finančných prostriedkov.  

p. starosta - Najskôr musíte  schváliť finančné prostriedky.  

p. Bambúchová - Musíme vypracovať cenovú ponuku, aby sme  vedeli  koľko treba vyčleniť 

z rozpočtu.  

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie informácie o zámere využitia objektu bývalej 

drevodielne, špecifikácia činností, prác a nákladov na dokončenie stavebných úprav 

a odporúča správe obce a vedeniu ZŠ ujasniť zámer využitia priestorov a zabezpečiť cenovú 

ponuku na projektovú dokumentáciu. 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 83/2024 bolo prijaté.  

 

i) Návrh na vypracovanie koncepcie účelového usporiadania areálu ZŠ 

 

p. starosta - Je nutné sa stretnúť a participovať, čo vlastné chceme robiť.  



p. Mečár - Mali by sme pokračovať v odkupovaní  pozemkov v areáli ZŠ. Chceme mať rôzne 

aktivity,  na ktoré potrebujeme mať priestor. Nech  vysádzanie stromčekov uskutočňuje  

architekt, aby to normálne  vyzeralo.  

p. Žabka - Vizualizácia parku najlacnejšia variantu je 700 €. 

p. riaditeľka - Môžeme sa stretnúť, keď sa jedná o školu tak  v škole.  Iniciátori budeme my 

škola a dohodneme sa o ďalšom postupe a možnom variante.  

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici  berie na vedomie iniciatívu vedenia ZŠ k stretnutiu spojenému 

s vypracovaním koncepcie účelového usporiadania areálu ZŠ v termíne do 15.05.2024. 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 84/2024 bolo prijaté.  

 

j) Informácia o stave prípravy PD na zateplenie budov ZŠ, predpoklad možnosti 

čerpania dotácii  

 

p. Mečár  - Treba dotiahnuť  projektovú dokumentáciu do konca, aby sme boli pripravení 

v prípade zverejnenej výzvy.  

p. Žabka  - Mali sme projekt a je neaktuálny, aby sme neprišli o peniaze za ďalší.   

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici  berie na vedomie informácie o stave prípravy PD na zateplenie budov 

ZŠ, o predpokladoch možností čerpania dotácií a odporúča starostovi zabezpečiť cenové 

ponuky na projektovú dokumentáciu. 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 85/2024 bolo prijaté.  

 

k)Informácia o činnosti a pláne činnosti „Rady základnej školy“ v rokoch 2023, 2024  

 

Mgr. Gabriela Juricová-Hercová, podpredseda Rady školy, prečítala činnosť Rady základnej 

školy.   

p. Mečár - Máme tu viacero členov z Rady školy, bolo by správne keby  na zastupiteľstve bola 

aspoň  zmienka o jej zasadnutí a dianí. Ak bude zasadať Rada školy mala by byť jej  činnosť 

pripomenutá na zasadnutí OZ. 

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici  berie na vedomie informáciu o činnosti a pláne činnosti Rady základnej 

školy v rokoch 2023,2024. 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 86/2024 bolo prijaté.  

 

 

l) Informácia o využití drevnej hmoty z výrubu stromov v parku ZŠ 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme.  

 



p. Mečár - Nemáme žiadne pripomienky, možno by som dal  narezať drevo podľa projektovej 

dokumentácie, aby bolo už niečo pripravené.  

p. riaditeľka - Treba nám uhradiť výrub aj vytrhanie koreňov zo zeme. Pre nás to bude problém, 

nemali sme takéto náklady zahrnuté v rozpočte.  

p. Škorvanková - Ja som pochopila, že drevo na stavbu altánku už máš.  

p. riaditeľka – Nie, mala som zabezpečenú pracovnú silu na jeho postavenie.  

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici  berie na vedomie informáciu o využití drevnej hmoty z výrubu stromov 

v parku ZŠ. 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 87/2024 bolo prijaté.  

 

m) Informácia o hodnotení riaditeľky základnej školy za rok 2022/2023  

 

Starosta - Každý rok sa rozdáva dotazník, kde učitelia hodnotia riaditeľku ZŠ. Výsledok 

hodnotenia bol veľmi dobrý. Za mňa hodnotím jej konanie pozitívne, hodnotím to z hľadiska, 

že  každá vykonaná  kontrola dopadla dobre. Pani riaditeľka  napĺňa moje očakávania.  

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici  berie na vedomie informáciu starostu obce k hodnoteniu riaditeľky 

základnej školy za rok 2022/2023. 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 88/2024 bolo prijaté.  

 

n) Návrh na prerokovanie  kompetencii zriaďovateľa ZŠ 

p. Mizera  - Chceli by sme  počuť aspoň  základné kompetencie, ktoré rieši zriaďovateľ voči 

škole. Z čoho vychádzaš starosta, že si spokojný s prácou p. riaditeľky ZŠ ?   

p. starosta - V prípade inšpekcie sme vždy dopadli dobre.  Bol som prítomný aj ja počas výkonu 

a samotné pracovníčky ohodnotili prácu riaditeľky dobre. Nedostatky boli minimálne  a vidím, 

že pracujú na ich odstránení.  Spolupráca je dobrá aj počas kultúrnych akcii.  

p. Mizera -  Sme radi, že ju takto hodnotíš, možno by sme mohli byť viac zaangažovaní a viac  

informovaní o jej a o dianí v ZŠ.  Či už na samotnom zasadnutí OZ alebo na komisiách, možno 

by si nás mohol  priebežne informovať.  Čo ste spolu komunikovali, riešili a atď.  To, že  každá 

jedná inšpekcia niečo nájde to je normálne.  

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici navrhuje prerokovanie Správy o výsledkoch a podmienkach výchovno-

vzdelávacej činnosti ZŠ za príslušný školský rok a Správy o výsledkoch hospodárenia školy 

za príslušný školský rok pred schválením zriaďovateľom na obecnom zastupiteľstve. 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 89/2024 bolo prijaté.  

 

Bod č. 3 :  

Rôzne  

Starosta -  podal vyjadrenie k nepodpísaným uzneseniam č. 51/2024 a 61/2024. 



Zverejnenie vo  vestníku stojí  1 500 bez DPH, neboli vyčlenené financie v rozpočte na takýto 

druh zverejnenia VO. Za obstarávanie som zodpovedný ja a preto uprednostňujem istotu 

a človeka, s ktorým mám dlhoročnú spoluprácu a jeho kvalitu práce oceňujú aj iní starostovia. 

Mám istotu, že v prípade problému má vie obhájiť a taktiež vie obhájiť svoju prácu.  

Ďalšie uznesenie nebolo podpísané z dôvodu, že pracovníčka by určite nestihla vypracovať 

uvedené zadanie do stanoveného termínu. Termín by najskôr mohla stihnúť  do konca apríla.  

 

Návrh uznesenia:  

 

č. 90/2024 OZ v Ochodnici potvrdzuje trojpätinovou väčšinou platnosť uznesenia                 

č. 51/2024. 

Za:            7 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák, Ing. Milan 

Mizera, p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mečár, Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 88/2024 bolo prijaté. 

Návrh uznesenia:  

 

č. 91/2024 OZ v Ochodnici potvrdzuje trojpätinovou väčšinou platnosť uznesenia                 

č. 60/2024. 

Za:            6 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák, Ing. Milan 

Mizera, Ing. Milan Mečár, Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 1    p. Martin Kuchta 

Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 88/2024 bolo prijaté. 

 

p. Žabka - Na poslednom zasadnutí OZ, sme komunikovali o výreze stromov a o úhrade za 

výrub. Financie predstavujú 500 € s DPH.  

p.Juricová - Hercová - Či by sa nemohla umiestniť tabuľa do školského areálu - Zákaz vstupu 

so psami.  Majitelia mám tam chodia venčiť psov. Je to nehygienické.   

 

Bod č. 4 : 

Diskusia  

p. riaditeľka - Čo som chcela povedať  som povedala,  ale chcela by som vás ešte  poprosiť, aby 

ste šírili len dobré meno o škole. Aj prostredníctvom zasadnutia OZ. Keď sú konflikty treba ich 

riešiť a nájsť spoločnú reč. Nemám problém hocikedy prísť a riešiť problémy. Som rada, že 

sme sa tu takto stretli. Ďakujem za dnešný  priebeh, svojím kolegom, rodičom a zástupkyni za 

účasť.  

 

Bod č. 5: 

Záver 

Starosta skonštatoval, že verí v to, že dnešné zasadnutie splnilo svoj účel.  Poďakoval 

všetkým za prítomnosť  a ukončil zasadnutie  v  čase 20:03:37.  

 

 

 



Záznam je dostupný na https://wnet-technology.sk/ochodnica-archiv 

 

Zapísala:  Dana Červená, zamestnanec OÚ.  

 

 

      Anna Ďuratná                                                      Ing. Milan Mizera 

       I. overovateľ                                                         II. Overovateľ 

 

 

 

                                                                         Radoslav Ďuroška, starosta obce 
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